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– Milyen tervek fogalmazód-
tak meg az együttessel szemben 
a bajnoki év kezdetén?  

– Előzetesen az ötödik-nyol-
cadik hely valamelyikének meg-
szerzését tűztük a csapat elé, de 
az őszi sikeres szereplés hatásá-
ra, amikor is a harmadik helyen 
fordultunk, ezt év közben vala-
melyik dobogós pozícióra érté-
kelte fel a vezetés. A téli felké-
szülés során, pálya híján meg 
kellett küzdenünk szokásos év 
eleji nehézségeinkkel. Emiatt a 
tréningeket a sportcsarnokban, 
az Erzsébet-ligetben, illetve az 
utcán végeztük, a tesztmeccseket 
pedig idegenbe kötöttük le. 

– Időközben néhány fogas az 
öltözőben is gazdát cserélt…

– Jópár változás történt a ke-
retben. Tavaszra nem számíthat-
tunk a hazatérő Tőke kapusra, a 
Békésszentandrásra igazoló Bor-
gulyára és Tóthra, a visszavo-
nuló Darida Nobertre, valamint 
a munkahelyi elfoglaltsága mi-
att a focival átmenetileg felha-
gyó Terhesre. Ha hozzáveszem, 
hogy Zahorecz és Darida Péter 
ebben a bajnokságban egyetlen 
percet sem játszahatott sérülése 
miatt, akkor a lista elég tekinté-
lyes. Pótlásukat jobbára az ifi ből 
oldottuk meg, a védelmet viszont 
mindenképpen rutinos játékossal 
akartuk megerősíteni, mert ősz-
szel túl sok gólt kaptunk, és itt 
láttunk előrelépési lehetőséget. 
Így került hozzánk az élvonal-
beli múlttal rendelkező kapus, 
Kiri Mihály. A játékot újra kezdő 
Truczka Tamás személyében pe-
dig szintén egy tapasztalt futbal-
listát nyertünk meg a támadások 
eredményesebbé tételéhez.

– Mint utóbb kiderült, nem is 
sült el rosszul a keret átalakítása!

– Az említett körülmények el-
lenére jól sikerült felkészülés-
sel a hátunk mögött vártuk az 

idényt, aminek hatására az ered-
mények sem maradtak el. Bár 
a bajnok Szabadkígyós elleni 
meccset nem tudtuk megnyerni 

a nyitányon, az első nyolc for-
dulót veretlenül zártuk. Eköz-
ben megelőztük a második he-
lyen álló Mezőhegyest és reális 
közelségbe került a listavezető 
is. A sajnálatos szeghalmi fi as-
kó azonban nyilvánvalóvá tette, 
hogy a bajnoki címért folytatott 
versenyt elvesztettük, ráadásul 
kisebb törést is okozott a telje-
sítményben. A csabai vasutasok 
elleni gyengébb produkció és az 
örök mumus, Kondoros otthoná-
ban elszenvedett vereség hatá-
sára mélypontra került a csapat, 
ezért is örömteli, hogy az utolsó 
fordulóban sikerült gyógyírt ta-
lálnunk a sebekre.

– Mindent egybevetve elége-
dett a látottakkal?

– A tavaszi összkép feltétle-
nül pozitív. A játékoskok edzés-
munkája és hozzáállása jó példa 
lehet bárki számára ezen a szin-
ten. Óriási pozitívum, hogy né-
zői szemmel is élvezetes mecs-

Ezüstérem, és ami mögötte van
Év végi mérlegen a Szarvasi FC labdarúgó-csapata

A Szarvasi FC felnőtt együttese
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Sikertörténelem. Egy szóba sűrítve így lehetne legtalálóbban ki-
fejezni a Szarvasi FC labdarúgó-csapata idei szereplését. Míg az 
utóbbi években rendre pengeélen táncolt az együttes, és már a 
bentmaradást is eredményként kellett elkönyvelnie, addig a most 
befejeződött idényben még a bajnoki címért is versenyben volt, 
végül azonban második helyen kötött ki. A látványos „feltáma-
dás” részleteit Somogyi János vezetőedzővel taglaltuk.

A KÉPVISELŐK RÁBÓLINTOTTAK AZ NB III-RA
A képviselő-testület csütörtökön zárt ülésen tárgyalta meg a Szar-

vasi FC rendkívüli támogatási kérelmét, amely arra az esetre vonat-
kozik, ha a csapat ősztől jogot nyert az NB III-as szereplésre. A meg-
hozott döntésről Rejtő József, a klub tiszteletbeli elnöke adott tájé-
koztatást, akit az előző szezon tapasztalatairól is kérdeztünk. 

– Örömmel tölt el bennünket, hogy a város képviselő-testülete 
legutóbbi ülésén egyhangúan támogatta az NB III-as szereplést, 
és az ezzel járó plusz anyagi támogatást is megszavazta. Most már 
csak a honi szövetség felkérése hiányzik ahhoz, hogy újból a har-
madik vonalban szerepelhessen a csapat, de az MLSZ-ben zajló 
tisztújítás lezárását követően nyilván ez is megérkezik. Az elmúlt 
szezon legfőbb erélye számunkra az volt, hogy igazi csapattá ér-
tünk össze, ennek tulajdonítható a mostani eredmény. Persze kel-
lett hozzá néhány jó egyéni teljesítmény és kellő motiváció is, de 
ez mind megvolt a fi úkban. Sokat fejlődtünk emberileg is. Ilyen 
szinten ritkaság, de a mi esetünkben elmondható, hogy kultúrem-
berek alkotják a csapatunk. 

SPORTPROGRAMOK
Július 3., szombat
Kajak-kenu. Simon-Fiala Tibor-emlékverseny, Békésszentandrás, 
Bencsik Mihály-sporttelep, 15.00.
Strandröplabda. Dél-alföldi strandröplabda bajnokság, Szarvas, 
Kacsa tó, 9.00.
Július 4., vasárnap
Kajak-kenu. Simon-Fiala Tibor-emlékverseny, Békésszentandrás, 
Bencsik Mihály-sporttelep, 8.00.
Strandröplabda. Dél-alföldi strandröplabda bajnokság, Szarvas, 
Kacsa tó, 9.00.

cseket vívtunk, aminek hatására 
idegenbe is sokan elkisértek ben-
nünket. Gyomaendrődön, Körös-
ladányban, Orosházán, Békés-
csabán és Kondoroson is legalább 
annyian szurkoltak nekünk, mint 
a házigazdáknak. 

– Egyénileg kiket tud a kollek-
tíva elé helyezni?

– Szokásommal ellentétben 
nem kívánnék kiemelni senkit, 
hiszen az eredményt igazi csapat-

munkával értük el. Törvénysze-
rű, hogy mindenkinek volt jobb 
és kevésbé jó mérkőzése. Hála 
az égnek előbbiből akadt több, 
képességeihez mérten azonban 
mindenki elfogadhatót nyújtott.

– Mi volt az idény pozitívuma 
és negatívuma?

– Örömteli, hogy az őszi har-
minccal szemben, tavasszal csak 
tizenegy találatot kaptunk, a tá-
madó szekció pedig a legtöbb 
gólt termelte a mezőnyben. Az 
összterméshez ifjabb Somogyi 
János tizenhét, Klimaj Zoltán 
tizennégy, Závoda Gábor pedig 
nyolc találattal járult. Bizonyos 
mérkőzéseken kidomborodtak 
a gyengeségeink is, de ezekről 

az ezüstérem birtokában nem 
illdomos házon kívül beszélni. 

– A nyár egyik hátránya, hogy 
meglehetősen rövid a szünet. Mi-
kor kezdik meg a felkészülést?

– Július első napján találko-
zunk először, azt követően heti 
szinten négy edzés és két edző-
mérkőzés szerepel a bajnoki raj-
tig. Az ellenfelek között szerepel 
a Ferencváros NB II-es második 
számú egysége, amellyel az Al-

bert-stadionban mérkőzünk, il-
letve az Előre FC. Idén is részt 
veszünk továbbá az Arad–Békés 
megyei határmenti felkészülési 
bajnokságban, valamint a hagyo-
mányos Cziglédszky-emléktor-
nán. Függetlenül attól, hogy az 
NB III-ban, vagy a megyei baj-
nokságban indulunk, szeretnénk 
néhány új játékost idecsábítani. 
A rutinos, egykori saját neve-
lésű Bány Tamás érkezése már 
biztosra vehető, emellett főként 
a védelmünk szorulna mennyi-
ségi bővítésre. Ha terveink rea-
lizálódnak, bízom benne, hogy 
hasonlóan szép eredményekkel 
tudjuk megörvendeztetni szur-
kolóinkat.


